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        Łódź, 21.02.2022 r. 

Zapytanie 

w sprawie: progów zwalniających na ul. Świtezianki w rejonie przystanku kolejowego. 

 

 W związku z interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z dnia 

7.10.2021 r  i odpowiedzi na nie udzielonej w piśmie DSR-BIM-III.0003.20.2021  z dnia 

26.10.2021r. jak i wcześniejszego zapytania z dnia 17.08.2021 r  i odpowiedzi na nie 

udzielonej w piśmie DSR-BIM-III.0003.6.2021  z dnia 27.08.2021r.  zwracam się z pytaniem 

kiedy zostaną zamontowane  progi zwalniające na ul. Świtezianki w rejonie przystanku 

kolejowego, o których montaż zapytywałem w w/w zapytaniach?   

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 




